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Vážení priatelia lioni, 
 
prihováram sa vám po prázdninovom letnom období a dúfam, že sa vám podarilo 
načerpať nových síl, inšpirácií a veľa zážitkov, ktoré nám pomôžu rozprúdiť činnosti 
nášho hnutia. Pre mňa toto obdobie bolo časom viacerých  návštev, ktorého vyvrcho-
lením bola účasť na  Európa fóre v Tampere, kde sa dostalo vysokého ocenenia 
nášmu distriktu a hlavne klubom, ktoré zareagovali s finančnou pomocou pre 
L´Aquila postihnutou zemetrasením. Osobne mňa vyhľadal DG Antonio Suzzi 
a úprimne sa poďakoval za poskytnutú pomoc.  Ďalšiemu oceneniu sa dostalo našej 
webovej stránke, ktorú som na EF prezentoval v sekcii Lions on Internet

 
 

                 Návšteva sekretariátu  

Moja prvá návšteva viedla na náš sekretariát 
v Rychnove nad Kněžnou, kde sme  večer strávili na 
neformálnom  stretnutí spolu s PDG Jirkom Zatlouka-
lom, 1.VDG Borisom Hynkom a našou Ivankou Skří-
teckou. Nasledujúci deň mňa Ivanka previedla našim 
sekretariátom . Dohodli sme si formu komunikácie 
a prípravu agendy prvého kabinetu.  Po obede som 
sa spolu s rychnovskými lionmi presunul na dostiho-
vý deň v Pardubiciach. 
 

 
       

  LC Pardubice – Dostihový deň  

Počasie nám síce neprialo, ale pardubickí lioni mali 
výborne pripravené VIP priestory , z ktorých bol per-
fektný výhľad na závodisko a úspešne sa dal  zahnať  

 
 
smäd aj hlad . Je to už tradičná akcia LC Pardubice 
a bolo to príjemné stretnutie s prezidentom LC Par-
dubice Miloslavom Chaloupkom, PDG A.Daněkom, J. 
Zatloukalom a taktiež s riaditeľom závodiska.  
 
 

 
 

               20. výročie LC Praha Orel 

Zámok Blatná s hostiteľkou barónkou Janou Hil-
dprandtovou-Germenisovou bol dejiskom osláv 20. 
Výročia založenie prvého lionského klubu LC Praha 
Orel . Oslava bola spojená aj s pripomenutím si výz-
namného životného jubileja ich člena Miloša Zema-
na. Po absolvovaní  prehliadky zámku sa program 
osláv mohol začať. Prezident LC Praha Orel Andor 
Šándor zahájil oslavu a privítal  prítomných hostí. 
Mnohí významní hostia, veľvyslanci,   vatikánsky 

      

 

LIST GUVERNÉRA č. 2  
Klubový rok 2009-2010    Vydáno 29.9.2009 

 

Lions Clubs International, Distrikt 122 – Česká republika a Slovenská republika 

 

                         HESLO PRO TENTO ROK :                      COMUNICATION AND GROWING 



 

List guvernéra č.2, 2009 – 2010, Lions Clubs International, D122 – Česká republika a Slovenská republika -  2 -  

nuncius pre Českú republiku a mnoho ďalších pred-
nieslo  zdravice so želaniami ďalších úspešných rokov 
činnosti v lionskom hnutí.  Počas osláv sa uskutočnila 
autogramiáda spisovateľa Arnošta Lustiga. 

Na zámku Blatná sa dosiahla dohoda medzi LC Pra-
ha Orel a  charter prezidentom Jaroslavom Bartá-
kom, ktorý odchádza a zakladá nový klub  s názvom 
LC Praha.   Novovznikajúcemu klubu želáme úspešný 
štart a veľa charitatívnych  projektov v rámci nášho 
hnutia. 

 

 
 

         Kabinet Piešťany 

Prvý kabinet D 122 sa uskutočnil 
v Piešťanoch a zabezpečovali ho miestni lioni s RCH 
Ivanom Kubáňom.   
Z množstva bodov programu , ktoré sme prerokovali, 
by som  spomenul nasledovné: 
 

 Projekty LQ  a LOEC v ČR 

 Organizovanie letného kempu YEP v Piešťanoch 

 Zvýraznenie úloh  zónových a regionálnych cha-

irmenov v rámci distriktu 

 Prehľad členskej základne, rozmiestnenia klubov 

(viď. obr.) a zameranie našej pozornosti  na  ob-

lasti, kde je určite priestor na zakladanie nových 

klubov. . 

 

 

 
           

               EF Tampere 

V dňoch 17.9. až 19.9.2009 sa konalo Európa fórum 
vo Fínsku. Po prvý krát sa uskutočnila  kontraktácia 
pobytov programu výmeny mládeže počas samotné-
ho EF spolu so seminármi a výmenou poznatkov 
a nových inšpirácií. Na fotografiách  môžeme vidieť 
atmosféru počas dojednávania počtov a na záver 
spokojnú chairmanku pre výmenu Zlatku Chcebeňo-
vú a taktiež Evku Jančíkovú .  
Program EF sa začal slávnostným  defilé štátnych 
vlajok a otvorením a príhovorom nositeľa Nobelovej 
ceny bývalého prezidenta Fínska Martii Ahtisaariho.  
IP Eberhad Wirfs vo svojom hlavnom prejave 
a v pracovných skupinách sa zameral na svoj prog-
ram Move to Grow, so zreteľom na známy EEP pro-
jekt pre strednú a východnú Európu.  
Ešte pred EF sa ozval DG Antonio Suzzi z distriktu 
108-A Taliansko, so žiadosťou o stretnutie. Zorgani-
zovať stretnutie medzi 600 účastníkmi fóra bolo 
hodne dobrodružné.  
 
Nakoniec sa to podarilo a Antonio sa úprimne poďa-
koval za finančnú pomoc, ktorú obdržali pre oblasť 
L´Aquila postihnutú zemetrasením. V tomto čase sa 
rozhodujú, kde a ako budú  získané  prostriedky pou-
žité o čom nás bode podrobne informovať.  
 
Chcel by som sa poďakovať klubom, ktoré reagovali 
okamžite a finančnú pomoc poskytli. Kluby z ČR po-
skytli  25000,00 Kč tj. 984,50 EUR a kluby zo Sloven-
ska  500,00 EUR,  celkom 1484,50 EUR. 
 
Bolo to po prvý krát, keď náš distrikt mal prijatú té-
mu ako prednášku v rámci  EF.  V sekcii Lions on In-
ternet som prezentoval počas 20 minút našu novú 
webovú stránku.  
Bol som prekvapený vysokým záujmom účastníkov 
fóra a ich ocenením. Máme veľmi dobrý nástroj 
a skutočne sa vymyká od   zaužívaných bežných web 
portálov.  
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V mesiaci  október 7.až 8. 2009 očakávame návštevu 
IP Eberharta Wirfsa s manželkou. Návšteva sa usku-
toční pri príležitosti  osláv Svetového  dňa  zraku 
v Prahe.  Záštitu nad celou akciou prevzali pražské 
kluby s klubom LC Karlove Vary a koordinátorkou 
IPDG Janou Flanderovou. 
 
 

Návšteva LC Prešov 
 

V pondelok večer 28.9. som sa nahlásil ZCH Petrovi 
Šiovičovi, že budem v Prešove a rád sa s ním stret-
nem. Zažil som skutočné prekvapenie, prešovskí lioni 
zvolali mimoriadnu schôdzu a strávili sme príjemný a 
užitočný večer. Okrem množstva  aktivít, zaujal hlav-
ne  ich prístup k spôsobu viacnásobného sponzoro-
vania a sledovania vývinu obdarovaného. Určite  sa 
viac  dozvieme  z ich príspevku v našom časopise 
LIONS.  
 
 

Na záver by som si dovolil pozdraviť veľvys-
lanca SR v Kazachstane nášho liona Dušana Podhor-
ského, člena LC Bratislava Istropolis, ktorý sleduje 
dianie aj z takej vzdialenosti a jeho slová boli pre 
mňa povzbudením.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
S úctou, 

 
 

Juraj Schwarz 
District governor 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

DG Antonio Suzzi distrikt  108-A Taliansko 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


